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Sammanträdesprotokoll      
2013-09-23 

Ledamöter    

Louise Lindström, rådets ordförande, Förbundet för 

Delaktighet, Handlingskraft, Rörelsefrihet (DHR) – 

Stockholmsavdelningen 

 

För Handikappföreningarnas Samarbetsorgan i  

Stockholms stad (HSO): 
 

Teresa Melin, rådets vice ordförande, Astma & 

Allergiföreningen i Stockholm med omnejd 

 

Jan Delvert, Personskadeförbundet (RTP) 

 

I avvaktan av nämndens beslut 

Yvonne Forsberg, Ångestföreningen i Stockholm, ÅSS 

 

Lämnat återbud 

Malin Tjernell Prioset, Föreningen för rörelsehindrade 

barn och ungdomar (RBU)   

 

Anita Ruotsalainen, Hjärnskadeförbundet Hjärnkraft, 

Stockholms län 

 

I tjänsten närvarande 

Siw Lideståhl, avdelningschef  

Mikael Josephson, utvecklingssekreterare 

 

 

 

 

……………………….. 

Mikael Josephson   

sekreterare 
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Protokollet justerat  

 

Datum ………………   Datum……………… 

 

…………………………  ………………………… 

Louise Lindström   Teresa Melin 

ordförande     mötesordförande 

 

 

1. Godkännande av dagordning 

Teresa Melin valdes till ordförande vid dagens 

sammanträde. Dagordningen godkändes.                                                             

 

2. Val av protokollsjusterare 

Protokollet justeras av ordförande och mötesordförande, 

Teresa Melin.   

 

3. Presentation av ny ledamot samt en nominerad till 

ledamot 
Yvonne Forsberg, nominerad av HSO till ny ledamot 

presenterade sig. 

 

4. Föregående protokoll 

Protokollet lades till handlingarna.  

 

Listan med enkelt avhjälpta hinder. Lokalintendenten har 

meddelat att förvaltningen åtgärdat alla hinder som 

förvaltningen har möjlighet att åtgärda. En del hinder är 

inte längre aktuella på grund av omlokaliseringar. Rådet 

önskar en uppdaterad lista. Louise påpekar att en 

besöksdator inte längre finns i receptionen. Ett resultat av 

att förvaltningen har avyttrat lokalyta är att utrymmena i 

receptionen minskat och inte längre rymmer en 

besöksdator och att efterfrågan var mycket liten från 

besökarna. 

 

5. Rapport inför stadsdelsnämndens sammanträde den 26 

september       

a) Avdelningschef Siw Lideståhl föredrog. 

Sammanträdets behandlar bl.a. tertialrapport 2. 
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Ärende 10, riksfärdtjänst. Rådet menar att 

tillgängligheten måste beaktas både ur ett generellt och 

ett individuellt perspektiv och ansluter sig till HSO:s 

yttrande, som biläggs protokollet. Rådet föreslår 

nämnden att göra det samma.  

b) Insyn har fått en något annorlunda layout. Från och 

med nu kommer rådets protokoll att läggas i Insyn på 

webben samtidigt som nämndens 

sammanträdesprotokoll läggs där. 

c) Resultatet från socialpsykiatrins brukarundersökning 

angående boendestöd visar mycket positiva resultat för 

Norrmalm, som över lag ligger mycket högt i denna 

undersökning. I de flesta fall visar brukarna en ökad 

nöjdhet jämfört med förra årets undersökning. 

d) Information om Hagastaden och byggnationen i de fem 

första bostadskvarteren, där cirka 5 % av lägenheterna 

kommer bestå av bostäder för personer med 

funktionsnedsättning. Rådet lämnar en lista med frågor 

om tillgänglighet till stöd i samband med 

nybyggnationen i Hagastaden. 

e) Rådet ställde vid förra sammanträdet frågan om 

stadens anslag för tillgänglighet på 50 mnkr. 

Förvaltningen svarar att Norrmalm 2013 har sökt 

medel för ökad tillgänglighet i parker och erhållit 3,2 

mnkr.  

 

 

6. Delaktighetsaktiviteterna                                                  
Avdelningschef Siw Lideståhl redogjorde för hur 

bemötandeguiden har kommunicerats i förvaltningen.  

 

7. Bevakningslistan 

Punkten B28, färdtjänst m.m. Jan bevakar frågan, men har 

ännu inte fått besked från HSO i länet.  

 

8. Frågor som rådet önskar lyfta till förvaltningens 

kommunikationsstrateg 

Louise påpekar att de som bor norr om Odengatan och 

öster om Birger Jarlsgatan får Östermalmsupplagan av 

Mitt i city. Det gör att boende i dessa kvarter inte får 

stadsdelsförvaltningens månadsannons. 

 

9. Övriga frågor 

a) Aktuellt inom funktionshinderområdet finns på 

nätet socialförvaltningen. Nya utgåvor kommer 

regelbundet sändas med e-post till rådets ledamöter 

genom rådets sekreterare. 



 Protokoll 

Sida 4 (4)  

 

 

 

 

 

 

b) Louise rapporterade från Mångfald och företagande 

från Kulturhuset, arrangerat av MISA samt 

Attention i syfte att öka möjligheterna för personer 

med funktionsnedsättning och presumtiva 

arbetsgivare att mötas.  

c) Äldre direkt riskerar att försvåra kontakten med 

handläggaren för personer med 

funktionsnedsättning, påpekar Louise. Idag är 

kravet att kontakten alltid ska gå via Äldre direkt. 

Risken är stor att många inte förmår förklara sitt 

ärende i flera led. Siw Lideståhl förklarade att 

Äldre direkt alltid förmedlar frågan vidare till 

ordinarie handläggare på förvaltningen om de inte 

genast kan svara. Rådet ska tillskriva HSO-

Stockholm angående detta. Louise formulerar ett 

förslag. Tillförs bevakningslistan.  

  

10. Mötets avslutande 

Mötesordförande avslutade mötet och tackade deltagarna. 

 

Tid för nästa möte 

Den 21 oktober kl. 15.00.  


